

WHAT IS / WAS IST MEET AND CODE?

The aim of Meet and Code is to introduce children and young people between the ages of 8 and 24 to the world of technology and programming. They learn how technology works and how IT influences their daily lives. At the same time, by researching ideas and creatively coding, they develop the digital skills they need in today's world.

The target group for the events are children and young people between the ages of 8 and 24. They can be introduced to the world of technology and programming in a playful way.

Behind the Meet and Code initiative are the initiators SAP, Haus des Stiftens gGmbH and the respective country partners of the TechSoup Europe network. The Federal Ministry of the Interior, Building and Home Affairs (BMI) has also been involved as a partner since 2020.

Zielsetzung von Meet and Code ist es, Kinder und Jugendliche zwischen 8 und 24 Jahren an die Welt der Technik und des Programmierens heranzuführen. Sie sollen lernen, wie Technologie funktioniert und wie IT unser tägliches Leben beeinflusst. Gleichzeitig sollen sie durch das Erforschen von Ideen und die kreative Auseinandersetzung mit Coding die digitalen Fähigkeiten entwickeln, die sie in unserer heutigen Welt benötigen.

Zielgruppe für die Veranstaltungen sind Kinder und Jugendliche zwischen 8 und 24 Jahren, die spielerisch an die Welt der Technik und des Programmierens herangeführt werden sollen.

Hinter der Initiative Meet and Code stehen die Initiatoren SAP, die Haus des Stiftens gGmbH und die jeweiligen Länderpartner des TechSoup Europe-Netzwerkes. Seit 2020 beteiligt sich zudem das Bundesministerium des Innern, für Bau und Heimat (BMI) als Partner.




Partner:



techsoup
EUROPE

An SAP Initiative during the
EU Code Week

Workshop Dates / Termine

-  23.09.2023
SAT 16.09.2023 13:00 - 17:00
-  SAT 30.09.2023 14:00 - 18:00
-  SAT 14.10.2023 14:00 - 18:00

Contact / Kontakt

Workshops are online / Workshops sind online

Postfach 100106, 47001 Duisburg

Tel.: +49 (0) 203 3968 3991

E-Mail: info@africanimpulse.com

Website: www.africanimpulse.com

www.meet-and-code.org
www.africanimpulse.com



3 Workshops
01.09 - 31.10 2023

Free
Kostenlos



**Empowering a
Generation**

Register now - Jetzt anmelden >

Organizer / Veranstalter



African Impulse e.V.